

自願性產品驗證證書號碼編碼原則

Certificate Coding of the Voluntary Product Certification Scheme

- 一、自願性產品驗證證書號碼共13碼(與申請書之受理編號相同)。
The Certificate of the Voluntary Product Certification is numbered in 13 digits. (The certificate number is identical to the application number in the application form.)
- 二、自願性產品驗證證書號碼編碼範例如下:
One example for coding of the certificate number is shown below:

V 3 A 1 01 001 001 1
(a) (b) (c) (d) (e) (f) (g)

編號(a)：表申請人所在轄區代碼。3表第六組轄區、1表花蓮分局轄區、2表基隆分局轄區、4表新竹分局轄區、5表台中分局轄區、6表台南分局轄區、7表高雄分局轄區

Code (a): Jurisdiction area code, 3 representing jurisdiction area of the Sixth Department, 1 representing jurisdiction area of Hualien Branch Office, 2 representing jurisdiction area of Keelung Branch Office, 4 representing jurisdiction area of Hsinchu Branch Office, 5 representing jurisdiction area of Taichung Branch Office, 6 representing jurisdiction area of Tainan Branch Office, and 7 representing jurisdiction area of Kaohsiung Branch Office.

編號(a)(b)(e)之組合：表申請人代碼

Code (a) (b) (e): applicant code.

編號(c)：表91年度。

Code (c): the year of 2002

編號(d)：表驗證機關(構)代碼。03表第六組、01表花蓮分局、02表基隆分局、04表新竹分局、05表台中分局、06表台南分局、07表高雄分局

Code (d): Certification Body code, 03 representing the Sixth Department, 01 representing Hualien Branch Office, 02 representing Keelung Branch Office, 04 representing Hsinchu Branch Office, 05 representing Taichung Branch Office, 06 representing Tainan Branch Office, and 07 representing Kaohsiung Branch Office.

編號(f)：表型式案件代碼。

Code (f): Product type code.

編號(g) 表檢查碼。

Code (g): check code.:

自願性產品驗證識別號碼：

Registration number of product certification:

- 一、自願性產品驗證識別號碼共6碼，其編碼原則由字母V及編號(a)、(b)、(e) (即申請人代碼) 組合而成。

Registration number of product certification is made in 6 digits, a combination of the alphabet V and the codes (a), (b), (e) of the certificate number.

- 二、自願性產品驗證識別號碼範例：

One example of the registration number is shown below:

V 3 A 001
字軌 申請人代碼
(a)(b) (e)